

DOI: 10.18572/1812-3929-2019-12-39-45

# Осуществление оценочной деятельности — оказание услуг или выполнение работ?



**БЕРЕЗИН ДМИТРИЙ АЛЕКСАНДРОВИЧ,**  
преподаватель кафедры гражданско-правовых дисциплин  
Московского финансово-юридического университета (МФЮА),  
соискатель ученой степени кандидата юридических наук

✉ [maestro2703@mail.ru](mailto:maestro2703@mail.ru)

**Березин Д.А.**

**Осуществление оценочной деятельности — оказание услуг или выполнение работ?**

В статье рассматривается соотношение обязательств оказания услуг и выполнения работ, связанных с осуществлением оценочной деятельности.

**Ключевые слова:** работы, услуги, выполнение работ, оказание услуг, результаты работ, действия, осуществление оценочной деятельности.

**Berezin Dmitriy A.,** Lecturer of the Department of Civil and Legal Disciplines of the Moscow University of Finance and Law (MFUA), Applicant for the Academic Degree of PhD (Law)

**Carrying out of Evaluation Activities: Rendering of Services or Performance of Works?**

The article discusses the ratio of obligations to provide services and perform work related to the implementation of valuation activities.

**Keywords:** works, services, performance of works, rendering of services, results of works, actions, implementation of estimated activity.